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Zapisnik sveta staršev Osnovne šole Šentvid, 

ki je bil 27. septembra 2023 ob 17.00 v prostorih OŠ Šentvid, Prušnikova 98, 

Ljubljana 

 

Prisotni: Lista prisotnosti 

 

Dnevni red: 

1. Seznanitev s Poslovnikom dela sveta staršev 
2. Konstituiranje sveta staršev z izvolitvijo predsednika in namestnika 
3. Obravnava Poročila o uresničevanju letnega delovnega načrta (LDN) za preteklo šolsko leto 
4. Obravnava Letnega delovnega načrta (LDN) za tekoče šolsko leto 2023/24 
5. Seznanitev s cenikom za naslednje šolsko leto 
6. Obrazložitev cene kosila na OŠ Šentvid 
7. Posredovane pisne pobude in vprašanja staršev 
8. Razno 
 

Dnevni red je bil z glasovanjem soglasno sprejet (vsi ZA, 0 PROTI). 

 

Ad1) 

Predstavniki sveta staršev so skupaj z vabilom prejeli Poslovnik dela sveta staršev. Ravnatelj šole 

gospod Jaka Saje je starše seznanil s Poslovnikom dela sveta staršev. Glede poslovnika ni bilo 

vprašanj in predlogov za spremembo. 

Sklep 1: Predstavniki sveta staršev so potrdili Poslovnik dela sveta staršev. 

 

Ad2) 

Predsednik sveta gospod Jurij Virant bo opravljal svojo funkcijo predsednika še eno leto in se 

strinja s podaljšanjem funkcije. Za namestnico predsednika je bila predlagana gospa Tatjana 

Osterc. Predstavniki staršev so z dvigom rok glasovali za predsednika in namestnico sveta staršev. 

Vsi prisotni predstavniki so glasovali ZA oba predlagana.  

 

Sklep 2: Za predsednika sveta šole je izglasovan gospod Jurij Virant, za namestnico pa gospa 

Tatjana Osterc.  

 

Ad3) 

Člani sveta staršev so dobili Poročilo o uresničevanju LDN s samoevalvacijskim poročilom za 

šolsko leto 2022/23 po elektronski pošti.  

Ravnatelj je predstavil povzetek Poročila o uresničevanju LDN (število učencev, realizacija 

programa, uspeh na NPZ, šole v naravi, interesne dejavnosti, projekti, raziskovalna dejavnost, 
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prireditve, delo z učenci z odločbami, tekmovanja iz znanja, bralne značke, raziskovalne naloge, 

športna področja…). Program je bil v celoti realiziran. Na Poročilo člani sveta staršev niso imeli 

pripomb. 

 

Ad4) 

Vsi člani so po elektronski pošti dobili tudi Letni delovni načrt za tekoče šolsko leto. Ravnatelj je 

predstavil le osnutek in izpostavil nekaj prednostnih področij: izdelavo novega vzgojnega načrta 

in hišnega reda, prostorsko stisko na šoli (pomanjkanje prostora za telovadbo, pomanjkanje 

učilnic in kabinetov), odpravljanje posledic korone, delo s priseljenci, delo z vedoželjnimi učenci, 

poklicno usmerjanje, mediacijo, pozitivno disciplino, finančno pismenost idr. Na Letni delovni 

načrt starši niso imeli pripomb. 

 

Ad5) 

Člani sveta staršev so predhodno po elektronski pošti prejeli tudi cenik za šolsko leto 2023/24. G. 

ravnatelj je starše seznanil z novostjo - do spremembe je prišlo pri ceni malice zaradi naknadnega 

dviga cene s strani ministrstva. Na predlog spremembe cenika starši niso imeli pripomb. 

 

Ad6) 

Na seji sveta staršev v preteklem šolskem letu je bila s strani starša izpostavljena cena kosila, ki 

naj bi bila po lanskih podatkih med višjimi v Sloveniji. G. ravnatelj je pojasnil, kaj vse je vplivalo 

na določitev cene kosila, in sicer: dvig cene dobaviteljev prehrane, huda finančna stiska kuhinje v 

času kovida, kadrovska sestava in starost zaposlenih, cene živil, dotrajanost kuhinje, odpravnine 

pri zaposlenih idr. Poudaril je tudi, da je vsa hrana, ki se kuha, kuhana iz svežih sestavin in opozoril 

na nov zakon o šolski prehrani. Člani sveta staršev so izpostavili kakovost kuhinje, saj imajo zelo 

pozitivno povratno informacijo od otrok, nekateri pa imajo neposredno izkušnjo. 

 

Ad7) 

Do dogovorjenega roka so prišle naslednje pobude oziroma vprašanja: 

• Eden izmed predstavnikov staršev je podal pobudo, da bi se seznam interesnih dejavnosti 
(ID) pripravil že prej, da bi starši lažje uskladili različne dejavnosti. 
G. ravnatelj je pojasnil, da bomo v prihodnjem letu skušali upoštevati njegov predlog, 
vendar pa smo pri ID odvisni od urnika telovadnice in zunanjih izvajalcev, ki pa je znan 
nekje v sredini septembra. Urnik je vezan tudi na dogovor z Gimnazijo Šentvid, ki je 
solastnica telovadnice in ima zato tudi svoje najemnike v popoldanskem času.   

• Naslednje vprašanje se je navezovala na nepopolne informacije glede ID; na željo staršev 
in vpisa otrok smo začetek ID šah prestavili na kasnejši termin, saj imajo učenci 3. razreda 
kosilo med poukom in zato posledično podaljšan pouk. Pred vpisom nismo vedeli, kdo bo 
obiskoval omenjeno dejavnost. Prav tako lahko ID košarka obiskujejo tudi fantje, čeprav 
je sprva izvajalec nameraval izvajati dejavnost samo za dekleta. Ker je bila želja staršev, 
da košarko obiskujejo tudi fantje, smo se z izvajalcem dogovorili o možnosti obiskovanja. 



 
 

                      Stran 3 od 3 
 

• Predstavnica staršev 6. a je izpostavila vprašanje glede čakanja učencev po pouku – starši 
so razmišljali, da bi bili učenci v učilnici. G. ravnatelj je pojasnil, da v omenjenem primeru 
lahko pride do težav glede odgovornosti šole, saj učenci ne smejo biti v učilnici sami, šola 
pa jim ne more zagotoviti varstva. Kot rešitev, ki jo učenci koristijo že leta, je knjižnica 
Šentvid oz. šolsko igrišče. 

• Predstavnik staršev 1. a razreda je postavil vprašanje glede sevanja, ki ga povzroča 
namestitev WI-FI naprave v razredu. Ravnatelj bo situacijo preveril in pripravil odgovor 
do naslednje seje sveta staršev. 
 
 
 

 

Seja se je zaključila ob 19. uri. 

 

Ljubljana, 3. 10. 2023      Zapisala: Maruška Kerin 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


